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Talepapir - besvarelse af samrådsspørgsmål AE 

vedrørende samrådsspørgsmål AD og AE fra 

Kim Christiansen (DF) om sammensætningen 

af arbejdsgruppen med parterne som 

opfølgning på Padborg-sagen 

 

Samrådsspørgsmål AD 

Mener ministrene, at Padborgudvalgets 

deltagerkreds på retfærdig vis 

repræsenterer fagforeningerne, 

herunder de gule fagforeninger? 

Samrådsspørgsmål AE 

Vil ministrene redegøre for, om 

Padborgudvalgets arbejde kan få den 

konsekvens, at en bestemt overenskomst 

reelt bliver almengjort i 

godskørselsloven, og hvorledes der 

sikres koordination mellem 

beskæftigelsesministeren og transport-, 

Samråds-

spørgsmål AD og 

AE stillet til 

beskæftigelsesmi

nisteren og 

transport-, 

bygnings og 

boligministeren  
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bygnings- og boligministeren og med 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget? 

[Beskæftigelsesministeren …] 

Jeg vil også gerne starte med at sige tak 

for samrådsspørgsmålene. 

Beskæftigelsesministeren har svaret på 

det første spørgsmål AD, og jeg vil derfor 

i min besvarelse fokusere på at svare på 

spørgsmål AE. 

Jeg vil gerne endnu engang slå fast, at 

det er en alvorlig sag, vi taler om i dag, 

og det skal stå helt klart, at de forhold 

som blev afdækket for en gruppe 

chauffører fra Fillippinerne og Sri Lanka 

i den såkaldte Padborg-sag var 

fuldstændig uacceptable. 

Det var alle Folketingets partier enige 

om, og som beskæftigelsesministeren 
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har redegjort for, så valgte regeringen på 

den baggrund at nedsætte en 

arbejdsgruppe for arbejdsmarkedets 

parter, som bl.a. har fået til opgave at 

komme med anbefalinger til regeringen 

om, hvordan vi i fremtiden kan undgå at 

se lignende situationer, som den vi så i 

Padborg. 

Som sagt, så afventer regeringen i 

øjeblikket anbefalinger fra 

arbejdsgruppen, og når anbefalingerne 

foreligger, vil regeringen forholde sig til 

dem. 

Når arbejdsgruppen er kommet med 

sine anbefalinger til regeringen, vil jeg 

selvfølgelig orientere Transport-, 

Bygnings- og Boligudvalget om 

indholdet. 
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Det er klart, at hvis det hele munder ud 

i, at vi skal ændre fx godskørselsloven, så 

er det jo et arbejde, som Folketingets 

partier og udvalget her vil blive 

involveret i, men det er på nuværende 

tidspunkt for tidligt at sige, hvad 

anbefalingerne vil gå ud på. 


